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OR.0002.52.2022 

 

PROTOKÓŁ NR LII/22 

z sesji Rady Powiatu w Rypinie 

w dniu 26 października 2022 r. 

 

 

LII sesja VI kadencji Rady Powiatu w Rypinie odbyła się w Starostwie Powiatowym w Rypinie  

ul. Warszawska 38. Zwołana została przez Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Krzysztofa 

Cegłowskiego. Sesja rozpoczęła się o godzinie 13.00 wysłuchaniem hymnu państwowego, a 

zakończyła się o godz. 14.00 

 

Ad. 1   

        Otwarcia obrad LII sesji VI kadencji Rady Powiatu w Rypinie dokonał Przewodniczący Rady 

Powiatu Krzysztof Cegłowski. Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu.  

 

Ad. 2 

      Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że na stan 17 radnych w chwili rozpoczęcia obrad 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum. Radny Marek Błaszkiewicz, Maciej Grzybowski oraz 

Krzysztof Szalkowski byli nieobecni. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność podejmowanych uchwał. 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad LII sesji VI kadencji Rady Powiatu.   

2. Sprawy organizacyjne: 

a) stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad LII sesji Rady Powiatu w Rypinie, 

c) przyjęcie protokołu z L sesji Rady Powiatu w Rypinie. 

3. Przedstawienie informacji o stanie dróg powiatowych. 

4. Przedstawienie informacji z analizy oświadczeń majątkowych radnych powiatu oraz pozostałych 

osób zobowiązanych na podstawie art. 25 c ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. 

5. Podjęcie uchwał: 

 a) Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 

obiektów pływających w 2023 r. (projekt uchwały – druk nr 1),       

 b) Uchwała w sprawie ustalenia na rok 2023 wysokości opłat za usuwanie i 

przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg  na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych w 

wyniku wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od jego usunięcia (projekt uchwały – 

druk nr 2),  

c) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie określenia wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania realizowane przez 

Powiat Rypiński w roku 2022 (projekt uchwały – druk nr 3),            

 d) Uchwała  o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Rypińskiego na lata 2022-2032 (projekt uchwały – druk nr 4),       

 e) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego na rok 

2022 (projekt uchwały – druk nr 5).             

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie o pracach Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

  

 



2 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. W głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz 

naciśnięcie przycisku za przyjęciem porządku obrad LII sesji głosowało jednogłośnie „za”  

14 radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zapytał 

o uwagi do protokołu z L sesji Rady Powiatu w Rypinie. Uwag do protokołu z L sesji Rady Powiatu 

w Rypinie nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania protokołu z L sesji. 

Za przyjęciem protokołu z L sesji Rady Powiatu głosowało jednogłośnie „za” 14 radnych. 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie Zarządu Dróg Powiatowych o 

stanie dróg zostało szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa oraz na posiedzeniu Komisji Budżetu i Gospodarki więc w dniu 

dzisiejszym bardzo by prosił o zadawanie pytań.  

Pytań nie zgłoszono.  

Sprawozdanie Zarządu Dróg Powiatowych o stanie dróg zostało przyjęte bez uwag. 

 

Ad. 4.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż w oparciu o zapis art. 25 c ust. 6 ustawy z  

dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym analiza oświadczeń majątkowych radnych Rady 

Powiatu w Rypinie została przeprowadzona w dniach od 4 maja 2022r. do 12 maja 2022r. Analizie 

poddano  oświadczenia  majątkowe  złożone  w  terminie  do  dnia  30 kwietnia 2022r. według sta-

nu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego. Do złożenia oświadczeń majątkowych zobowiązanych 

było 17  radnych. W określonym przepisami prawa terminie tzn. do dnia 30 kwietnia 2022r. oświad-

czenia majątkowe złożyło 17 radnych Rady Powiatu w Rypinie. Oświadczenia Przewodniczącego 

Rady Powiatu i Starosty Rypińskiego zostały przekazane Wojewodzie Kujawsko — Pomorskiemu w 

wymaganym terminie. Wszystkie oświadczenia zostały opieczętowane datą wpływu. 

Zgodnie z art. 25 c. ust. 8 ustawy o samorządzie powiatowym treść analizowanych oświadczeń ma-

jątkowych złożonych wg stanu na dzień 31.12.2021r. została porównana z treścią uprzednio złożo-

nych oświadczeń majątkowych. W trakcie podjętych czynności sprawdzających wykazane zostały 

następujące uchybienia: 

1.wykazano w dochodach z tytułu zatrudnienia umowy zlecenia i dochody z innych źródeł. Ponadto 

błędnie wykazano kwotę dochodu z diet radnego, 

2.wskazano dochód netto, 

3.brak określenia dochodu z tytułu prowadzenia gospodarstwa rolnego. 

W dniu 11 maja 2022r. jeden egzemplarz złożonych oświadczeń majątkowych został przekazany do 

Urzędu Skarbowego w Rypinie celem poddania dokumentów stosownej analizie.  

Wojewoda Kujawsko-Pomorski pismem z dnia 5 października 2022r. przesłał informację z analizy 

oświadczeń majątkowych Starosty Rypińskiego oraz Przewodniczącego Rady Powiatu w Rypinie. 

W oświadczeniach Starosty i Przewodniczącego Rady nie stwierdzono nieprawidłowości. 

W dniu 19 października 2022 r. do Starostwa Powiatowego w Rypinie wpłynęło pismo Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Rypinie informujące o nieprawidłowościach w oświadczeniach majątko-

wych Starosty Rypińskiego oraz radnych. Nieprawidłowości wykazano w oświadczeniach mająt-

kowych złożonych przez sześciu radnych, a nieprawidłowości dotyczyły między innymi: 

- wykazano samochody na temat których urząd nie posiada informacji o nabyciu, 

- nie została wykazana działka, na której położony jest dom, 

- wykazano większą powierzchnię gruntów w porównaniu z poprzednim oświadczeniem 

majątkowym, na którą urząd nie posiada informacji o nabyciu tych gruntów, 

- nie wskazano dochodu z gospodarstwa rolnego.  

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Rypinie zwraca uwagę, iż pomijanie informacji o osiągniętym 

dochodzie z gospodarstwa rolnego ogranicza możliwość oceny sytuacji majątkowej osoby składającej 

oświadczenie i może prowadzić do błędnych wniosków. Analiza merytoryczna oświadczenia 
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obejmuje m. in. ustalenie, czy zmiana stanu składników i wartości majątku ma pokrycie w 

ujawnionych i faktycznie osiągniętych dochodach. Osoby zobligowane do złożenia oświadczenia 

majątkowego są zobowiązane do  wykazania  dochodu  i  to niezależnie,  czy  dochody  pochodzą z 

umowy o pracę, działalności gospodarczej czy też działalności rolniczej. Nawet zatem w przypadku 

prowadzenia gospodarstwa rolnego radny jest zobowiązany do ustalenia dochodu. Nie ma znaczenia 

fakt, że rolnicy nie są zobowiązani do składania zeznań podatkowych. Dla celów złożenia rzetelnych 

oświadczeń majątkowych powinni prowadzić swoją dokumentację w sposób umożliwiający ustalenie 

dochodu. Po objęciu funkcji radnego ustawodawca zobowiązał każdego do wskazania wszystkich 

dochodów niezależnie od źródeł ich pochodzenia. 

Organ podatkowy zatem zwraca uwagę, aby określano zarówno przychód jak i dochód uzyskany z 

gospodarstwa rolnego. 

Starosta oraz radni pismem z dnia 19 października 2022 r. zostali wezwani do złożenia wyjaśnień 

dotyczących zaistniałych nieprawidłowości. 

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych powiatu zobowiązanych na podstawie art. 

25 c ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym stanowi załącznik do protokołu. 

 

Starosta poinformował, że przedstawi informację z analizy oświadczeń majątkowych pozostałych 

osób zobowiązanych na podstawie art. 25 c ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym w punkcie  

6 porządku obrad sesji. 

 

Na salę narad dołączył Radny Marek Błaszkiewicz. 

Liczba radnych obecnych na sesji wynosi 15 osób. 

 

Ad. 5 a 

         Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów 

pływających w 2023 r. 

 

Projekt uchwały przygotowała Teresa Mucha – Kierownik Wydziału Środowiska.  
Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych 

Uchwała otrzymuje Nr LII/321/2022 

 

Ad. 5 b 

         Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do projektu 

uchwały w sprawie ustalenia na rok 2023 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów 

usuniętych z dróg na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 

usunięcia a następnie odstąpienia od jego usunięcia. 

 

Projekt uchwały przygotowała Zdzisława Wykpisz – Kierownik Wydziału Komunikacji i 

Transportu.  
Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych 

Uchwała otrzymuje Nr LII/322/2022 

 

Ad. 5 c 

         Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do projektu 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu 



4 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania realizowane przez Powiat 

Rypiński w roku 2022. 

 

Projekt uchwały przygotowała Katarzyna Bilicka – Kierownik PCPR  
Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych 

Uchwała otrzymuje Nr LII/323/2022 

 

Ad. 5 d 

         Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do projektu 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Rypińskiego na lata 2022 -2032. 

 

Projekt uchwały przygotowała Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych 

Uchwała otrzymuje Nr LII/324/2022 

 

Ad. 5 e 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do projektu 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przygotowała Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

 

Radny Marek Błaszkiewicz zwrócił uwagę, iż w uchwale budżetowej w zmianach jest informacja o 

zmniejszeniach w dziale transport i łączność na kwotę 95,5 tyś. zł i figurują 2 pozycje 20 000 zł 

zmniejszenia na budowę ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 534 od 

miejscowości Ostrowite do skrzyżowania z ulicą Kościuszki w Rypinie z wyjaśnieniem, że w 

związku z pismem z Gminy Rypin o przesunięciu terminu wykonania dokumentacji technicznej do 

30 lipca 2023r. Druga pozycja 75 000 zł to jest na budowę obwodnicy Miasta Rypina w związku z 

pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa o przesunięciu terminu na opracowanie studium 

techniczno-ekonomiczno-środowiskowego na lata 2023-2024. Pan Marek Błaszkiewicz zapytał 

Panią Skarbnik: czy te przesunięcia mają związek z decyzjami Urzędu Marszałkowskiego, żeby te 

środki zostały wydane w terminie późniejszym? Radny Marek Błaszkiewicz stwierdził, iż przez to 

co się dzieje na rynku to Urząd Marszałkowski musiał zapłacić więcej za aktualne inwestycje i 

podpisać aneksy z firmami. Pan Marek Błaszkiewicz poprosił o wyjaśnienie: czy jest to tym 

spowodowane? Czy może jakieś inne okoliczności powodują, że następuje przesunięcie? Radnemu 

Markowi Błaszkiewiczowi zależy na odpowiedzi czy w tym piśmie jest informacja na jaki okres 

jest to przesunięcie i jak się zmienia perspektywa przygotowania tych dokumentów.  

Pan Jarosław Sochacki Starosta Rypiński odpowiedział, że wszystkie sprawy wydłużają się w cza-

sie, a ostatnia wizyta w Urzędzie Marszałkowskim dotyczyła debaty na temat konsultacji społecz-

nych. Ustalono, że konsultacje społeczne odbędą się 28 października br. na które Pan Starosta 

wszystkich serdecznie zaprosił do Rypińskiego Domu Kultury na godz. 1600 oraz na kolejne w dniu 

3 listopada 2022r. w Godziszewach. Starosta poinformował, że te dwie konsultacje prowadzone 

przez Gminę Rypin i Miasto Rypin są na pewno skutkiem tego, że środki zostały przesunięte na 

następny rok.   



5 

Przewodniczący Rady Powiatu podsumował wypowiedź Pana Starosty i stwierdził, że środki za-

równo na ścieżkę rowerową jak i na obwodnicę zostały przesunięte ze względu na przesuwające się 

płatności.  

Pan Jarosław Sochacki Starosta Rypiński dodał, iż w przypadku ścieżki rowerowej muszą zostać 

uwzględnione w projekcie dodatkowe elementy, takie jak połączenie z już istniejącą ścieżką rowe-

rową Cetki-Długie, więc trzeba wykonać przejście i chodnik po drugiej stronie drogi wojewódzkiej. 

Starosta poinformował, że jest jeszcze jeden element wprowadzany na dzisiejszej sesji, a jest to 

wykonanie projektu budowy hali sportowej przy Zespole Szkół nr 1.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr LII/325/2022 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie 

Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie o pracach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Starosta przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych pozostałych osób 

zobowiązanych na podstawie art. 25 c ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym i poinformował, że 

analiza dotyczy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych za 2021 rok członków zarządu 

powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu 

oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty. Oświadczenia majątkowe były 

analizowane od 9 maja 2022 roku do 13 maja 2022 roku. Do złożenia oświadczeń majątkowych na 

podstawie ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym zostało zobowiązanych 41 

osób: 4 członków zarządu powiatu, skarbnik powiatu, sekretarz powiatu, 14 kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu, 21 pracowników wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Starosty. Wszyscy pracownicy zobligowani do złożenia oświadczeń uczynili to w ustawowym 

terminie. Wszystkie oświadczenia zostały przekazane do Urzędów Skarbowych właściwych ze 

względu na miejsce zamieszkania osoby zobowiązanej, tj.: Rypin, Brodnica jak i Golub-Dobrzyń. 

Urząd Skarbowy w Brodnicy nie stwierdził uwag w złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Natomiast Urząd Skarbowy w Rypinie w 16 oświadczeniach majątkowych pracowników 

samorządowych stwierdził nieprawidłowości: nie wykazano działki, na której znajduje się 

wskazany dom w oświadczeniu majątkowym. Nie wykazano miejsca położenia gospodarstwa 

rolnego; nie wykazano w posiadanym zobowiązaniu pieniężnym przynależności do majątku 

odrębnego lub małżeńskiej wspólnoty majątkowej; w oświadczeniach majątkowych wykazane były 

zakupione samochody, a Urząd Skarbowy nie posiada takich informacji w swojej bazie danych. Z 

Urzędu Skarbowego w Golubiu-Dobrzyniu do chwili obecnej nie otrzymano pisma z analizy 

oświadczenia majątkowego.  

Informacja z analizy oświadczeń majątkowych pozostałych osób zobowiązanych na podstawie art. 

25 c ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym stanowi załącznik do protokołu. 

 

Posiedzenie Rady opuścił Radny Piotr Makowski. 

Liczba radnych obecnych na sesji wynosi 14 osób. 

 

Starosta uzupełnił sprawozdanie i poinformował o następujących wydarzeniach:  

- 24 września  br. odbył się VI charytatywny bieg Pekao. Ponad 71 drużyn brało udział wspierając 

Dom Dziecka. Ze wszystkich drużyn w całym kraju zostało zajęte trzecie miejsce, 

- odbyły się spotkania we wszystkich szkołach, czyli ZS nr 1, ZS nr 2, ZS nr 3, a także w Nadrożu 

dotyczące projektów: nowe kwalifikacje, dodatkowe uprawnienia motorem rozwoju mieszkańców 

regionu, 
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- na początku października powiat otrzymał informację o wsparciu rządowym w wysokości ponad 

6 mln zł na funkcjonowanie w 2023 roku, 

- w październiku br. odbyły się Dni Seniora w Klubie Seniora Srebrny Wrzos, w Polskim Związku 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów, w Dziennym Domu Pobytu "Senior+", 

- w październiku br. odbył się także Dzień Białej Laski połączony z 70-leciem Powiatowego Koła 

Polskiego Związku Niewidomych w Rypinie, 

- dla seniorów, a także dla osób samotnych, mieszkających samotnie, dla osób niepełnosprawnych 

wprowadzono w całym powiecie koperty życia. Koperty życia zawierają pełną informację o lekach 

i chorobach dla medyków, którzy przebywają do tych osób. Taka koperta życia jest umieszczana w 

lodówce, gdyż tam najłatwiej znaleźć taką kopertę,  

- 16 października 2022 r. odbyła się uroczystość nadania Patrona błogosławionego księdza Jerzego 

Popiełuszki Powiatowi Rypińskiemu,  

- w październiku 2022 r. SP ZOZ podpisał umowę na rozbudowę oddziału rehabilitacyjnego, a tak-

że na modernizację oddziału chirurgii i ortopedii. Oddziały chirurgii i ortopedii zostały już zrobio-

ne, a teraz będzie przebudowa oddziału rehabilitacyjnego. Koszt całej inwestycji to ponad 3,3 

mln zł z dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego. Następna inwestycja, która będzie realizo-

wana, to rozbudowa przychodni wraz z tunelem, a także fotowoltaika i dostosowanie piwnic pod 

obecną przychodnią. Na ten cel szpital pozyskał ponad 6,5 mln zł. Ta inwestycja będzie realizowa-

na w 2023 roku, a w tej chwili jest przygotowywany program funkcjonalno-użytkowy, 

- w Rypińskim Domu Kultury odbył się Jubileusz 50-lecia Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Rypinie, 

- 21 października br. zostały upamiętnione zbrodnie niemieckie Selbstschutz, 

- dobiegają końca 2 inwestycje drogowe. Pierwsza inwestycja w Gminie Rogowo. Realizacja drogi 

Rogowo-Wymyślin drugi etap, czyli od Rojewa do granic powiatu. Koszt całej inwestycji to prawie 

3 mln zł. Druga powiatowa inwestycja drogowa to Rakowo-Długie, drugi etap. Powstanie także 

ścieżka rowerowa, która będzie łączyła drogę powiatową z drogą wojewódzką do Ostrowitego, a 

także do Wąpielska. Powiat jest na etapie projektowania ścieżki rowerowej Wąpielsk-Rypin. Staro-

sta wspomniał również o remontach dróg wojewódzkich,  

- Firma Classica produkuje moduły 28 metrowe, z których buduje hotele, domy i tym podobne. 

Firma zatrudniła około 70 osób, a wykupiła grunty przy rypińskiej mleczarni - hale i tam rozpoczęła 

produkcję. Jest to innowacyjny zakład znajdujący się na terenie powiatu, 

- w powiatowych szkołach trwają postępowania wyłaniające firmy, które doposażają szkoły w ra-

mach projektów: nowe umiejętności uczniów drogą do sukcesu. Kończy się budowa wymarzonej 

szkoły ZS nr 5, która czekała ponad 30 lat,  

- powiat otrzymał 250 000 zł na przebudowę zewnętrznych schodów Starostwa Powiatowego, 

- na wyposażenie szkół powiat otrzymał ponad 5 mln zł z Polskiego Ładu. Wyposażenie nastąpi w 

3 częściach, czyli pierwsza część to będzie RTV, komputery, drukarki. Druga to są meble, ławki, 

krzesła, itp. W trzeciej będzie realizowany zakup samochodów, czyli 4 samochody - busy, a także 

samochód do nauki jazdy dla ZS nr 3, 

- powiat złożył i czeka na rozstrzygnięcie konkursu na drogę Radziki-Wąpielsk, a także w miejsco-

wości Skudzawy do granic województwa,  

- została podpisana także umowa z Lasami Państwowymi w Nadleśnictwie Golub-Dobrzyń na kwo-

tę 800 000 zł dofinasowania na realizację drogi w miejscowości Radziki w stronę Kupna na odcin-

ku 1500 m, 

- powiat będzie również składać do Urzędu Wojewódzkiego wniosek na przebudowę przejść dla 

pieszych. Jedno przejście dla pieszych planowane jest na ulicy Sportowej, przy Szkole Podstawo-

wej nr 2, a drugie w miejscowości Radzynek, 

- w tym roku będzie budowany chodnik w miejscowości Borzymin od przystanku w stronę szkoły, 

aby mieszkańcy, a szczególnie dzieci mogły bezpiecznie przejść z przystanku do szkoły,  

- trwają prace projektowe ronda przy ulicy Warszawskiej, Młyńskiej, Ogrodowej i Spokojnej. 

Na koniec swojego wystąpienia Starosta poinformował, iż Sąd Okręgowy we Włocławku Wydział 

Karny po przeprowadzeniu wnikliwego i szczegółowego postępowania dowodowego dnia  
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26 września 2022 roku wydał wyrok oczyszczający Panią Barbarę Nowakowską Radną Rady Po-

wiatu w Rypinie z zarzutów postawionych jej w akcie oskarżenia. Wyrok jest prawomocny, a po-

stępowanie trwało 5 lat, tj.: od lipca 2017 roku.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał: czy ktoś chciałby zabrać głos w punkcie wolne wnioski, 

oświadczenia i informacje?  

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował wszystkim osobom uczestniczącym w Poczcie 

sztandarowym. Poinformował, że tych osób na chwilę obecną jest dużo więcej. Przewodniczący 

Rady Powiatu stwierdził, iż aktywność radnych jest również lepsza, aniżeli była w latach 

poprzednich. Poinformował, że w 2022 roku będą jeszcze planowane 2 wyjścia ze sztandarem, a 

osoby, które uczestniczyły to: Grajkowska Jagoda - 1 wyjście, Grzybowski Maciej - 2 wyjścia, 

Monika Kalinowska - 3 wyjścia, Ziemowit Kłosowski - 2 wyjścia, Makowski Piotr - 2 wyjścia, 

Hania Pawlak - 5 wyjść, Sobierajski Paweł - 2 wyjścia, Szalkowski Krzysztof - 3 wyjścia, Danuta 

Tyraj - 1 wyjście, Zglinicki Rafał - 2 wyjścia. Przewodniczący Rady Powiatu jeszcze raz bardzo 

serdecznie podziękował wszystkim radnym za udział i reprezentowanie powiatu na wielu 

uroczystościach. Patrząc na tą kadencję wynikiem 18 wyjść Radna Hanna Pawlak w sposób 

szczególny tu się wyróżniła. Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Pana Starostę, aby Zarząd 

Powiatu zauważył to, że jest taka osoba. Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił również uwagę, że 

nie tylko Starosta i nie tylko Przewodniczący Rady Powiatu reprezentują powiat. Powiedział, że 

radni reprezentują również powiat i prywatne pieniądze poświęcają na kwiaty oraz inne rzeczy i 

prosiłby bardzo, żeby promocja zauważyła to i również tych radnych pokazała robiąc zdjęcia, 

podpisując z imienia i nazwiska, aby to było widoczne.   

Nikt więcej nie zgłosił wolnych wniosków, oświadczeń i informacji. 

 

Ad. 8 

         Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Cegłowski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady LII sesji. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Zakończenie obrad LII sesji Rady - godz. 14.00 

Pełna treść wystąpień dostępna jest na nagraniu umieszczonym na stronie internetowej Starostwa 

Powiatowego w Rypinie w zakładce Strefa Cyfrowego Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej Starostwa. 

      

                                            Przewodniczący Rady 

  

                                                          Krzysztof Cegłowski 
Protokołowała: 

Anna Zaborowska 

 

Załączniki: 

• Lista obecności. 

• Lista zaproszonych gości. 

• Wyniki głosowań. 

• Sprawozdanie ZDP o stanie dróg.  

• Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych powiatu oraz pozostałych osób 

zobowiązanych na podstawie art. 25 c ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. 

• Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie z prac Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. 


